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Abstract (en)
[origin: CN111945256A] A feed device for delivering individualized fibers to a transport device comprises a feed roller, which is configured to draw
in a plurality of strands of starting material arranged adjacent to each other, and an opening roller, which cooperates with the feed roller to open the
strands of starting material. The feed device also comprises a plurality of metering devices assigned to the feed roller,wherein each metering device
is configured to regulate the delivery of at least one strand of starting material to the feed roller.

Abstract (de)
Die Zuführvorrichtung (8) zum Zuführen von aufgelösten Fasern auf eine Transportvorrichtung (6) umfasst eine Einzugswalze (20), die dazu
eingerichtet ist, eine Mehrzahl von nebeneinander angeordneten Strängen (10) eines Ausgangsmaterials (14) einzuziehen, und eine Öffnerwalze
(26), die mit der Einzugswalze (20) zum Auflösen der Stränge (10) des Ausgangsmaterials (14) zusammenwirkt. Die Zuführvorrichtung (8) umfasst
ferner eine Mehrzahl von der Einzugswalze (20) zugeordneten Dosiereinrichtungen (32), wobei jede Dosiereinrichtung (32) dazu eingerichtet ist, die
Zufuhr zumindest eines Strangs (10) des Ausgangsmaterials (14) zur Einzugswalze (20) zu regulieren.
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